
RADAGMINY
CEWICE

Protokól Nr XXXIII/09

z sesji Rady Gminy Cewice
w dniu 26 listopada 2009 r.

Obecni na sesii:

- radni wg listy obecnosci,
- soltysi wg listy obecnosci,

- zaproszeni goscie wg listy obecnosci,

- Wójt Gminy Cewice,

- Sekretarz Gminy,

r-- - radca prawny,
- protokolant,

- publicznosc.

Ad. l.

Otwarcia XXXIII sesji Rady Gminy Cewice dokonal Przewodniczacy Stanislaw

Palubicki. Przywital wszystkich bioracych udzial w sesji, a nast~pnie na

podstawie listy obecnosci stwierdzil prawomocnosc obrad, gdyz obecnych bylo
13 radnych. Nieobecni radni to Jan Klebba i Herbert Rosin.

Ad. 2.

Godzin~ przed sesja zostal wylozony na sali obrad protokól z sesji Nr XXXII
celem zapoznania sie.

Przewodniczacy Rady zwrócil si~ do radnych z zapytaniem czy protokól

odczytujemy czy przyjmujemy bez odczytywania?

Radny Bernard Gosz zglosil wniosek o przyj~cie protokolu bez odczytywania.

Radni za przyjeciem wniosku radnego Bernarda Gosz opowiqdzieli si~
jednoglosnie.
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Ad. 3.

Porzadek obrad sesji zostal przedstawiony przez Przewodniczacego Rady
Gminy, który przedstawial sie nastepujaco:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocnosci obrad.

2. Przyjecie protokolu z ostatniej sesji.
3. Przyjecie porzadku obrad.

4. Informacje:

a) przewodniczacych komisji,

b) Wójta Gminy,

c) Przewodniczacego Rady Gminy.

5. Podjecie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009
a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Budzetu i Rozwoju,

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

6. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci (dz. nr 183/3
Siemirowice)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

7. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci (dz. nr 137/49 Osowo)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

8. Podjecie uchwaly w sprawie nabycia nieruchomosci (dz. nr 254/4 Cewice)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.
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9. Podjecie uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly (uchwala Nr XXXI/187/09
Rady Gminy Cewice z dnia 23 wrzesnia 2009 r.))

a) przedstawienie projektu uchwaly,
b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

10. Podjecie uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly (uchwala Nr XXXI/190/09
z dnia 23 wrzesnia 2009 r.)

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

11. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na udzielenie bonifikat od
ceny nieruchomosci,

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisj i Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

12. Podjecie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na udzielenie bonifikaty od
ceny nieruchomosci

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony
Srodowiska

c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

13. Podjecie uchwaly w sprawie ustalenia taryf za wode pobierana z urzadzen

zbiorowego zaopatrzenia w wode i scieki wprowadzane do zbiorczych urzadzen

kanalizacyjnych stanowiacych wlasnosc Gminy Cewice

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony

Srodowiska oraz Komisji Budzetu i Rozwoju,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

..
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14. Podjecie uchwaly w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXX/178/09 z dnia

25 czerwca 2009 r. w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXVI/140/09 z dnia

17 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego

w I kategorii zaszeregowania oraz wartosci jednego punktu w zlotych dla

potrzeb ustalenia miesiecznych stawek wynagradzania zasadniczego

pracowników zatrudnionych w podleglych jednostkach organizacyjnych.
a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

15. Podjecie uchwaly w sprawie: uchylenia uchwaly Nr XXVI/140/09 z dnia

17 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego

w I kategorii zaszeregowania oraz wartosci jednego punktu w zlotych dla

potrzeb ustalenia miesiecznych stawek wynagradzania zasadniczego

pracowników zatrudnionych w podleglych jednostkach organizacyjnych.

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

16. Podjecie uchwaly w sprawie Programu Profilaktyki i Rozwiazywania

Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Cewice na rok 2010

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

17. Podjecie uchwaly w sprawie przyjecia Gminnego Programu
Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2010

a) przedstawienie projektu uchwaly,

b) opinia Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu,
c) dyskusja,

d) podjecie uchwaly.

18. Przyjecie protokolu oraz wniosków z przeprowadzonej kontroli

przyznanych przez Gmine Cewice organizacjom pozarzadowym i

podmiotom prowadzacym dzialalnosc pozytku publicznego za rok 2008.

19. Zapytania i oswiadczenia radnych.

20. Zamkniecie obrad sesji.

dotacji

mnym
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Do przedstawionego porzadku radni nie zglosili uwag, wiec zostal poddany pod

glosowanie, a nastepnie jednoglosnie przyjety przez radnych.

Na obrady sesji przybyli radni: Jan Klebba i Herbert Rosin. Stan rady - 15
radnych.

Ad. 4 a.

Sprawozdania ze swojej dzialalnosci w okresie miedzysesyjnym zlozyli
przewodniczacy komisji stalych.

Ad. 4 b.

W punkcie tym Wójt Gminy poinformowal o najwazniejszych sprawach:
1. Pomorski Urzad Wojewódzki w Gdansku przeprowadzil kontrole w zakresie
obrony cywilnej, a która wypadla bardzo dobrze.
2. Przeprowadzono rozmowe z dr Stasiakiem, dr Szajowska i dr Wieczorek
odnosnie sytuacji, gdy dr Stasiak przeniesie swoja praktyke do Leborka.
Dr Stasiak wyjasnil, ze nie pozbywa sie pacjentów, moga sie przeniesc razem
z nim do Leborka. Jesli ktos bedzie chcial zostac w Cewicach to dr Szajowska
i dr Wieczorek moga przejac pacjentów, nie ma problemu. Dr Szajowska
chcialaby zatrudnic lekarza rodzinnego, lecz jest brak lekarzy rodzinnych.
W osrodku zdrowia w Cewicach zostanie pielegniarka srodowiskowa dr
Stasiaka. Wizyty domowe pacjentów dr Stasiaka, beda nadal obslugiwane przez
doktora. Pomieszczenia z których korzystal dr Stasiak beda zagospodarowane
przez dr Szajowska i dr Wieczorek.

2. Podpisano umowe z Agencja Nieruchomosci Rolnych w Pruszczu Gdanskim
na kwote 161.000 zl. na remont hydroforni. Zostal ogloszony przetarg, na który
wplynelo 21 ofert.

3. W dniu 17 listopada 2009 r. podpisano umowe z Marszalkiem Województwa
Pomorskiego w sprawie dofinansowania zadania " Przebudowa kompleksu
sportowego przy SP Siemirowice. Odnowienie elewacji budynku szkoly
z zagospodarowaniem terenu posesji i budowa ogrodzenia terenu szkoly".
4. Odbylo sie spotkanie w Starostwie w ramach programu "Lider Wiejski".
5. Odbylo sie w Starostwie w Leborku Wspólne Posiedzenie Komisji
Bezpieczenstwa, na którym wyrózniono m. in. strazaków z naszej gminy i byli
to Pan Janusz Rybicki i Pan Boguslaw Dawidowski.

5



6. W dniu 25 listopada 2009 r. odbylo sie Nadzwyczajne Walne Zgromadzenie

Wspólników Przedsiebiorstwa Skladowania i Przerobu Odpadów w Czarnówku.

7. Sekretarz Gminy poinformowal o biezacej dzialalnosci Fundacji Partnerstwa
Dorzecze Slupi.

8. Pan Witold Broda przyblizyl dzialalnosc Lokalnej Grupy Rybackiej, do której

równiez przystapila Gmina Cewice. W dniu 19 listopada 2009 r. odbylo sie

walne zebranie, na którym wybrano zarzad i komisje rewizyjna.

Przewodniczacym komisji rewizyjnej zostal Pan Wieslaw Dolinski.

Ad. 5.

Uchwale w sprawie zmiany uchwaly budzetowej na rok 2009 omówil Wójt
Gminy.

Powyzsza uchwala zostala pozytywnie zaopiniowana przez Komisje Budzetu
i Rozwoju.

W zwiazku z tym, iz nie bylo zadnych uwag ze strony radnych Pan Stanislaw

Palubicki odczytal uchwale i poddal ja pod glosowanie.

Rada Gminy uchwale Nr XXXIII/202/09 podjela jednoglosnie.

Ad. 6.

Uchwale w sprawie nabycia nieruchomosci przedstawil Pan Grzegorz Palasz.

Wyjasnil, ze dzialke przyjmujemy nieodplatnie od Agencji Nieruchomosci

Rolnych na wniosek Polskiego Zwiazku Wedkarskiego Oddzial

w Siemirowicach, aby poszerzyc oferte rekreacyjna, która znajduje sie nad
zbiornikiem wodnym wSiemirowicach.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa

pozytywnie zaopiniowala powyzsza uchwale.

Ochrony Srodowiska
-

Radni nie wniesli zadnych zastrzezen, wiec Wiceprzewodniczacy Gabriel

Piechowiak odczytal uchwale, a Przewodniczacy Stanislaw Palubicki

przeprowadzil glosowanie.
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Uchwala zostala podjeta przez Rade Gminy jednoglosnie.

Ad. 7.

Wójt Gminy omówil uchwale w sprawie nabycia nieruchomosci nieodplatnie

od Agencji Nieruchomosci Rolnych dzialki, która przylega do naszego terenu

rekreacyjnego w Osowie. Dzialka zostanie przejeta z przeznaczeniem na cele
rekreacyjne.

Opinie pozytywna odnosnie powyzszej uchwaly wydala Komisja Infrastruktury

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

f' Pan Gabriel Piechowiak odczytal uchwale, a nastepnie zostala poddana pod
glosowanie przez Pana Stanislawa Palubickiego.

W wyniku glosowania jawnego uchwala Nr XXXIII/204/09 zostala podjeta
jednoglosnie.

Ad. 8.

Uchwala w sprawie nabycia nieruchomosci zostala przedstawiona przez Pana
Grzegorza Palasza. Dzialka równiez zostanie nabyta nieodplatnie od Agencji
Nieruchomosci Rolnych. Jest to skarpa polozona za gimnazjum.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska uchwale

(' zaopiniowala pozytywnie.

Przewodniczacy Rady odczytal uchwale i poddal pod glosowanie.

Rada Gminyjednoglosnie opowiedziala sie za przyjeciem powyzszej uchwaly.

Ad. 9.

Pan Grzegorz Palasz przedstawil uchwale w sprawie uchylenia uchwaly
Nr XXXI/187/09 z dnia 23 wrzesnia 2009 r. Wyjasnil, ze zmienily sie przepisy
prawne odnosnie dzierzawy bezprzetargowej. W zwiazku z tym, Wydzial
Nadzoru i Kontroli uchylil uchwale.

Komisja Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska wydala
opinie pozytywna.

7



Pytan i uwag nie bylo, wiec odczytano uchwale i poddano pod glosowanie.

Radni jednoglosnie podjeli uchwale Nr XXXIII/206/09.

Ad. 10.

Uchwala w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXXI/190/09 z dnia 23 wrzesnia

2009 r. zostala przedstawiona przez Wójta Gminy. Wojewoda w trybie nadzoru

uchylil uchwale poniewaz nie mozna ustalic generalnie stawek bonifikat dla

wszystkich nieruchomosci, jak to robilismy dotychczas. Musza byc ustalone

bonifikaty dla kazdej nieruchomosci odrebnie, co dokonujemy poprzez dwie
nastepne uchwaly.

Uchwala pozytywnie zostala zaopiniowana przez Komisje Infrastruktury
Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

Pan Stanislaw Palubicki odczytal uchwale i poddal pod glosowanie.

Za podjeciem powyzszej uchwaly glosowalo 15 radnych.

Ad. 11.

W zwiazku z tym, iz uchwala zostala omówiona przez Wójta w punkcIe 10,

która jest konsekwencja wczesniejszej uchwaly, poproszono o opinie Komisje
Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Srodowiska.

Komisja wydala opinie pozytywna.

Uchwala zostala odczytana przez Wiceprzewodniczacego Rady, a nastepnie

Przewodniczacy Rady zwrócil sie do radnych, kto jest za przyjeciem odczytanej
uchwaly?

Rada Gminy jednoglosnie opowiedziala sie za przyjeciem odczytanej uchwaly.

Ad. 12.

Uchwala . zostala wczesniej przedstawiona, dlatego poproszono Komisje

Infrastruktury Komunalnej, Ochrony Srodowiska i Rolnictwa o wydanie opinii.

Komisja wydala opinie pozytywna.

Pan Gabriel Piechowiak odczytal uchwale, a Pan Stanislaw Palubicki dokonal

glosowania.

Poprzez glosowanie jawne uchwala przez radnych zostala podjeta jednoglosnie.
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Ad. 13.

Pan Grzegorz Palasz przedstawil uchwale w sprawie ustalenia taryf za wode

pobierana z urzadzen zbiorowego zaopatrzenia w wode i scieki wprowadzane do

zbiorczych urzadzen kanalizacyjnych stanowiacych wlasnosc Gminy Cewice.

Wyjasnil, ze w gminie nie mamy przedsiebiorstwa wodno-kanalizacyjnego,

wiec urzad gminy ma prawo i obowiazek przedstawic radzie gminy stawki

za wode i scieki. Policzono wszystkie koszty, ile naprawde kosztuje woda

i scieki. U nas w gminie woda i scieki to w wiekszosci potrzeby komunalne.

Kalkulacje przeprowadzono o nastepujace koszty: wynagrodzenia

z pochodnymi, energii elektrycznej, materialy, oplata za korzystanie ze

r srodowiska, uslugi obce, pozostale koszty. Przeprowadzono kalkulacje kosztów
w celu zbilansowania poniesionych kosztów z wartoscia niezbednych

przychodów za ilosc dostarczonej wody i odprowadzonych scieków. Nalezalo

policzyc poniewaz chodzi o to, aby podatnicy, którzy nie sa podlaczeni do

kanalizacji, nie musieli sie dokladac do stawki podatników, którzy sa podlaczeni
do kanalizacji.

Nastepnie poproszono o opinie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rolnictwa

i Ochrony Srodowiska, która wydala opinie pozytywna.

Uwag i pytan radni nie mieli, wiec Przewodniczacy Rady odczytal uchwale
i poddal pod glosowanie.

Rada Gminy powyzsza uchwale przyjela nastepujaca iloscia glosów:
- za- 13,
- przeciw - 1,
- wstrzymalo sie - 1.

Przewodniczacy Rady oglosil 10 minutowa przerwe w obradach sesji.

Stan Rady po przerwie 15 radnych. .

Ad. 14.

Uchwale w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXX/178/09 z dnia
25 czerwca 2009 r. w sprawie uchylenia uchwaly Nr XXVI/140/09 z dnia

17 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego
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w I kategorii zaszeregowania oraz wartosci jednego punktu w zlotych dla

potrzeb ustalenia miesiecznych stawek wynagradzania zasadniczego

pracowników zatrudnionych w podleglych jednostkach organizacyjnych
przedstawil Wójt Gminy.

Uchwala zostala pozytywnie zaopiniowana przez Komisje Oswiaty, Opieki

Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu.

Wiceprzewodniczacy Rady Gabriel Piechowiak odczytal uchwale,

a Przewodniczacy Stanislaw Palubicki przeprowadzil glosowanie.

Za podjeciem powyzszej uchwaly glosowalo 15 radnych.

Ad. 15.

Wójt Gminy przedstawil uchwale uchylenia uchwaly Nr XXVI/140/09 z dnia

17 lutego 2009 r. w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego

w I kategorii zaszeregowania oraz wartosci jednego punktu w zlotych dla

potrzeb ustalenia miesiecznych stawek wynagradzania zasadniczego

pracowników zatrudnionych w podleglych jednostkach organizacyjnych.

Komisja Oswiaty, Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu uchwale
zaopiniowala pozytywnie.

Uchwala zostala odczytana radnym i poddana pod glosowanie.

Rada Gminy powyzsza uchwale podjela jednoglosnie.

Ad. 16.

Sekretarz Gminy przedstawil uchwale w sprawie programu Profilaktyki

i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych na terenie Gminy Cewice na rok
2010.

Pani Krystyna Jaloszynska w imieniu Komisji Oswiaty, Opieki Spolecznej,

Zdrowia, Kultury i Sportu przedstawila opinie pozytywna.
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Radni uwag nie mieli, Przewodniczacy obrad odczytal uchwale i przeprowadzil
glosowanie.

Uchwala Nr XXXIII/213/09 zostala podjeta przez radnych jednoglosnie.

Ad. 17.

Uchwala w sprawie przyjecia Gminnego Programu Przeciwdzialania

Narkomanii na rok 20 l Ozostala przedstawiona przez Pana Marka Kuriate.

Nikt z radnych nie wniósl uwag, dlatego poproszona o opinie Komisji Oswiaty,
Opieki Spolecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, która wydala opinie pozytywna.

Uchwala zostala odczytana przez Wiceprzewodniczacego
a Przewodniczacy Rady poddal pod glosowanie.

Rady,

Radni powyzsza uchwale podjeli jednoglosnie.

Ad. 18.

Przewodniczacy obrad odczytal podsumowanie kontroli, która przeprowadzal
Zespól Kontrolny Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Cewice, a które brzmi:
"W zwiazku z tym, iz Zespól Kontrolny nie stwierdzil zadnych
nieprawidlowosci w wyniku przeprowadzonej kontroli dotacji przyznanych
przez Gmine Cewice organizacjom pozarzadowym i innym podmiotom
prowadzacym dzialalnosc pozytku publicznego za rok 2008, Komisja Rewizyjna
Rady Gminy Cewice nie wypracowala wniosków i zalecen pokontrolnych."

Przewodniczacy Komisji Rewizyjnej dodal, ze ta kontrola byla powtórzeniem

poniewaz te zagadnienia równiez kontrolowala Regionalna Izba Obrachunkowa

w Gdansku; Wnioski pokontrolne zostaly zrealizowane, wiec nie bylo uwag.

Przewodniczacy Rady zwrócil sie do radnych, ze protokól jest do wgladu
w biurze rady.

II

Ad. 19.

Radna Krystyna Jaloszynska podziekowala w imieniu mieszkanców Siemirowic,

dyrektora szkoly, Przewodniczacego Zarzadu Osiedla Na Skarpie
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w Siemirowicach, za pozyskanie srodków na przebudowe kompleksu
sportowego przy SP Siemirowice. Odnowienie elewacji budynku szkoly
z zagospodarowaniem terenu posesji i budowa ogrodzenia terenu szkoly.

Ad. 20.

Porzadek obrad przygotowany na dzisiejsza sesje zostal wyczerpany

Przewodniczacy Stanislaw Palubicki zamknal sesje o godz. 14.45.

Protokólowala:

MarZ~kOWiak
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